



Närvarande:	Synnöve Rask	Ordförande/ Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida/ Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Lotta How	Kassör
	Agneta Holm	Ledamot/ Rallydnad	Gunni Borong	Suppleant
	Robyn Åhlin	Suppleant/Hundungdom	Anna Jacobsson	Agility
	Åke Pettersson	Stuga	Linda Borg	Utbildning/ HUS
Anmält förhinder:	Tina Writler	Ledamot	Eva Berggren	Ledamot
	Marcel Paulsson	Draghund	Cecilia Engström	Rasutveckling/ Mental
	Andreas Johansson	Specialsök	Mattias Nyman	Tävling
Ej anmält förhinder:	Åsa Olofsson	Kök		

- § 54 **Mötets öppnande**
Ordförande Synnöve Rask hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
- § 55 **Val av justerare**
Till justerare valdes Robyn Åhlin.
- § 56 **Val av mötessekreterare**
Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.
- § 57 **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes.
- § 58 **Godkännande av föregående protokoll**
Föregående protokoll från styrelsemöte 2022-03-10 godkändes och lades till handlingarna.
- § 59 **Uppdragslista**
Uppdragslistan från 10 mars gicks igenom och uppdaterades.
- § 60 **Uppdragslista sekreterare m flera**
Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.
- § 61 **Skrivelser**
Inkommna
Handlingar inför Svenska Brukshundklubbens kongress 2022.



Utgående

Styrelse/sektorer har fått ta del av handlingarna.

§ 62

Ekonomisk rapport och budget

Balans/resultat rapport är mejlad till alla berörda den 1 april från kassören. Även ett utdrag från Swishkontot där intäkten från väffelkvällen redovisades.

§ 63

Rapporter

- **Agility**

Sofia Johansson avvaktar en A1 men kan tänka sig att hålla en kurs i vår om hon får stöd av Therese Karlsborg, avvaktar svar från Therese.

Vi ska försöka få upp en liten anslagstavla vid planen med tydlig info om trivselregler. Stugansvarig och sektorsansvariga kommer överens om bygget av anslagstavlan. Hänvisning till anslagstavlan bör sättas upp på den informationstavlan som finns på husväggen. En del hinder står fortfarande i boden och de i lite sämre skick står ute för användning.

- **Draghund**

Det har varit en del nya som har kommit förbi på våra träningar och fått pröva på. Planeras att borderterriersällskapet ska få pröva på draghund 7 maj på klubben. Kommer att köpa nya in bromsbackar/bromshandtag till en av klubbens kickbikes. Vill använda pengar från idrottslyftet till att köpa in en ny kickbike.

- **Hemsida**

SBK centralt har ny hemsida sedan 30 mars. Har försökt gå igenom Visbys hemsida för att uppdatera de länkar vi haft till SBK centralt. Om någon upptäcker någon felaktig/död länk – meddela ansvarig för hemsidan.

- **Kök**

Ingen rapport.

Medlemsblad

Inbjudan till medlemsmöte 4 maj i klubbstugan är skickat till medlemmarna 4 april. Medlemsblad kommer snart att skickas ut.

- **PR/Info**

Inget att rapportera.

- **Rallylydnad**

Hotell och resa är bokat för de två domarna till tävlingen. Det blev ett paketpris på totalt 6 549 kr. Det finns inga skyltar att beställa i SBKs webbshop, mejlat tävlingsutskottet. De har mejlat tillbaka PDF: er med samtliga officiella skyltar. Vi får skriva ut och laminera skyltar själva. För det behöver vi köpa in material (toner, papper, plast etcetera) men det lär bli billigare än att köpa färdiga skyltar. En nybörjarkurs pågår med 8 deltagare.

- **Rasutveckling/Mental**

Inget att rapportera.

- **Specialsök**

Inget att rapportera.

Styrelsen efterlyste av sektorn att ha bättre kommunikation med oss och sinsemellan framöver. Det har blivit mycket merarbete vad gäller provverksamheten då sektorn inbördes inte verkar kommunicera med varandra.



- **Stuga**

Vägen fram till klubbstugan ska fixas till av Ljugarns Frakt och innan dess behövs det slyröjas en meter från vägkant. 8 april kommer Åke Pettersson och Dick Svennefelt att röja med motorsåg/röjsåg.
Därefter behövs folk att dra bort sly från diken in en bit i skogen. Ordförande lägger ut på Facebook om att det behövs hjälp.
Agneta Holm kollar försäkringen för klubbstugan vad som gäller vid brand.
- **Tävling**

Inget att rapportera.
- **Utbildning/HUS**

Instruktörmöte med fyra instruktörer Lotta How, Tina Writler, Anna Lewin och Linda Borg hölls tisdagen den 5 april. Vi diskuterade önskemål om att få bättre insikt i hur anmälningarna till kurser går (samt reservlista) Det är ett dilemma med att det finns de som anmäler sig till kurs utan att vara införstådda i exakt vad kursen innebär, tex. brukslydnad vs startklass, tävlingsförberedande vs allmänlydnad etcetera) och hur det kan gå att lösa. Frågan kom också upp om vi ska presentera våra instruktörer på hemsidan och om alla känner sig bekväma med det.
Vidare kan vi glatt meddela att Anna Levin avslutat sin utbildning och nu är certifierad Nose Work instruktör! De kurser Anna haft med projektekipage har fått väldigt gott omdöme från deltagarna och Anna tar nu en välförtjänt vila. Tina kör igång en valpkurs med 6 deltagare 18 april. Linda ser över möjligheten att hålla en allmänlydnadskurs för tidigare valpkursare. Lotta önskar förstärka instruktörsgänget som avtalsinstruktör och vill gärna fylla på med kurser där efterfrågan är som störst.
- **Distriktsmöte**

Rapport från årsmötet den 28 mars på Visby BK, där ordförande och vice ordförande deltog. Då revisionen från 2020 inte godkändes så ska ett nytt möte planeras där kassören från 2020, ny kassör och revisorerna går igenom räkenskaperna igen.
- **Valberedningen**

Inget arbete pågår.
- **Hundhall**

Efter vårt möte den 2 februari fick Synnöve Rask i uppdrag att kontakta Arvsfonden om det skulle vara möjligt att komplettera vår ansökan med kategorin 65+ som tillkommit efter vår ansökan gjordes, för att på så sätt eventuellt kunna få mer lokalstöd. Svaret var att det inte går med mindre än att vi drar tillbaka vår ansökan och gör en ny. Det meddelades till arbetsgruppen för Hundhallen den 8 mars och vi kommer inte att göra det. Frågan ställdes då också till Mats Pettersson om hur arbetet från GGC sida framskrider med att kontakta olika aktörer om ytterligare finansiering och svaret var att han återkommer. Sen dess har inget hänt så vi avvaktar nu besked från dom. Ann-Kristin Munter som tidigare varit med i arbetsgruppen har sagt att hon är intresserad av att fortsätta att hjälpa till så från och med nästa möte kommer hon att bli inbjuden.
- **Hundungdom**

Har haft styrelsemöte den 5 april.



Gotlands HU har fortsatt tisdagsträffar i Gute Hundhall som har varit uppskattade och det finns ett intresse av att ha specifika teman på träffarna. När vädret nu börjar bli bättre så önskar styrelsen från Gotlands HU tillfråga klubben om att få låna plan/stuga för att ha dessa "tränings-träffar" och i så fall vilka regler angående medlemskap som gäller för deltagarna. I fortsättningen kommer Gotlands Hundungdom att få klubbens protokoll mejlade till sig.

§ 64

Övriga frågor

a) Våfflor för Ukraina

Beslut taget via mejl 22 mars

Förslag från ordförande om att göra något för de utsatta i Ukraina.

Alla intäkter som kommer in från våffelkvällen den 24 mars går oavkortat till UNHCRs arbete för Ukraina. Under mars månad dubblas dessutom alla gåvor som kommer in till UNHCR.

Beslutades att skänka samtliga intäkterna från våffelkvällen samt den de gåvor som Swichas in till och med den sista mars.

3 235: - blev insamlingen och eftersom bidraget dubblerades under mars månad har klubbens medlemmar gemensamt bidragit till att 6470: - kom till UNHCRs hjälp i Ukraina.

b) Verisure larm

Larmfakturorna för klubbstugan har stugansvarig haft på sin privata faktura. Tanken var att det skulle ändras så att styrelsen står som ansvarig för larmet, kontaktperson skulle fortsättningsvis vara stugansvarig. En kostnad på 50 kronor/månad tillkommer. Innan ändring görs så kollar Agneta Holm på annat larmbolag så vi kan jämföra priset.

c) Vägreparation + prisuppgift

Beslut taget via styrelsens Facebookgrupp 28 mars

Det är Ljugarns Frakt som utför jobbet. Frågan ska ställas till hyresvärden Visby stift om eventuellt få något bidrag från dom men också det som diskuterats förut om att sätta upp en bom efter parkeringen. Ordförande kommer att kontakta Region Gotland för att se om det finns någon mer möjligheten att söka bidrag. Det kommer att behöva en egeninsats att ta bort buskar och små träd.

Här kommer de tre olika prisalternativen alla inkl. moms.

1. Endast hyvling, 2 500 kr
2. Hyvling, kantskärning så att vatten kan rinna undan, 5 900 kr
3. Hyvling, kantskärning och grus 12 530 kr

Beslutades att satsa på alternativ 3 trots att det endast är budgeterat med 2 000 kr för vägunderhåll och drar över med dryga 10 500 kr.

Försök kommer att göras för att hitta en hållbar lösning för underhållet i samråd med hyresvärden och att försöka finansiera vägen med olika evenemang, se § 64 övriga frågor e.

d) Hundungdom

PR
SI



Diskussion fördes över hur vi kan fördjupa samarbetet mellan Visby Bk och Gotlands HU.

Beslutades att Synnöve Rask, Anna Levin och Robyn Åhlin bestämmer ett möte och tar fram ett förslag till ytterligare samarbetsavtal.

e) Fråga från Eva Berggren om midsommarfest på klubben

Efter diskussion så landade styrelsen att det förmodligen inte finns något större intresse från medlemmarna att anordna något vare sig på Nationaldagen eller Midsommarafton.

Beslutades att sekreteraren skickar en förfrågan till Eva Berggren och Åsa Olofsson om att anordna lite festligt till säsongsavslutningen av Öppet Hus den 16 juni och att planera för en kräftskiva den 13 augusti.

f) Specialsökprov 4 juli

Kommer att arrangeras måndag 4 juli, vid Ganns ödekyrka i Lärbro.

Domare är Maria Gabrielsson, provledare är Yvonne Höglund.

§ 65

Nästa möte

Kommer att vara den 4 maj på klubben, styrelsemöte kl. 18, medlemsmöte kl. 19.

§ 66

Mötets avslutning

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Pettersson
Inger Pettersson
Mötessekreterare

Justerare

Synnöve Rask
Synnöve Rask
Ordförande

Justerare

Robyn Åhlin
Robyn Åhlin
Suppleant